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MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

  

 

 

Zápis ze 7. jednání Komise Rady města pro sociálně zdravotní problematiku a místní 

Agendu 21 v roce 2017, konané dne 18. 9. 2017 od 15.00 hodin v zasedací místnosti 

tajemníka MmÚ 

__________________________________________________________________________ 

 

Přítomni: Mgr. Jaremová, Mgr. Černá, J. Janeček, MUDr. Haasová, Bc. Skálová, 

MUDr. Janec, MUDr. Vaňková 

 

Přítomní hosté: Mgr. Vlasáková, p. Polesný 

 

Nepřítomni, omluveni: PaedDr. Čelišová 

 

Nepřítomni, neomluveni:  

   

 

 

Program jednání: 

 

 

1) Zahájení jednání  
Předsedkyně komise Mgr. Jaremová zahájila jednání a poté seznámila přítomné s 

navrženým programem jednání. 

 

Usnesení:  KSZMA21 souhlasí s navrženým programem jednání. 

Hlasování: 5pro - 0 proti -  0 zdržel se 

 

Ověřovatel tohoto zápisu: J. Janeček 

 

 

2) Odsouhlasení zápisu z hlasování per rollam ve dnech 27.6. – 29.6. 2017 – 

mimořádné žádosti podané do Programu pro seniory 2017 

Paní předsedkyně Mgr. Jaremová informovala členy komise, že Rada města tyto žádosti 

podpořilo v navržené výši. 

 

Usnesení: KSZMA21 schvaluje zápis z hlasování per rollam ve dnech 27. 6. – 29. 6. 2017 

dle přílohy č. 1 tohoto zápisu. 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

 

3) Vyhodnocení Dotačního titulu Zdravé město 2017 

Všem členům KSZMA21 byly v dostatečném časovém předstihu zaslány k prostudování a 

hodnocení projekty předložené do Dotačního programu Zdravého města a místní Agendy 21 

(příloha č. 2 – včetně bodového hodnocení). Ing. Slawischová informovala členy komise, že 

alokovaná částka v rozpočtu města na tento dotační program na rok 2017 je 300.000,- Kč. 

Poté Ing. Slawischová představila členům komise výslednou tabulku hodnocení projektů. Do 

dotačního titulu bylo podáno 13 žádostí, z toho 1 žádost byla stažena žadatelem před 

hodnocením. Pan Janeček k vyhlášeným tématům konstatoval, že by pro příští rok 
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doporučoval více konkretizovat okruhy témat (nebyl si jistý, že všechny podané žádosti 

spadají pod tento vypsaný titul). Ing. Slawischová vysvětlila, že témata jsou takto vyhlášena 

právě proto, aby zde mohlo drobné projekty podávat co nejvíce žadatelů. K jednotlivým 

projektům proběhla diskuse a bylo priorizováno níže uvedených 11 projektů v celkové výši 

290 570,-Kč. 

 

 

POŘADÍ ŽADATEL NÁZEV PROJEKTU 
POŽADOVANÁ 

DOTACE 

1. 

pULec - První ústecké 

environmentální 

centrum, z. s. 

Za tajemstvím ústeckých 

studánek 

30 000 Kč 

2. 
Krásné sousedění, z.s. Komunitní zahrada Severní 

Terasa - první sezóna 

22 000 Kč 

3. 

„Pro kompot” Zahrádky a předzahrádky jako 

okrašlovací prvky veřejného 

prostoru - Živá zeleň 2 

30 000 Kč 

4. 

Základní škola Ústí nad 

Labem, Stříbrnická 

3031/4, příspěvková 

organizace 

Více stromů pro Ústí 25 100 Kč 

5. 
„Pro kompot” Zažít Ústí jinak 29 000 Kč 

6. 
YMCA Ústí nad Labem SPOLEČNĚ - zdravé rodiny ve 

městě Ústí nad Labem 2017 

22 970 Kč 

7. 

NET.W z.s. Realizace pohybových prvků pro 

seniory v rámci naučné turistické 

geostezky  

30 000 Kč 

8. 

Domov pro seniory 

Dobětice, příspěvková 

organizace 

Týden paměti  14 500 Kč 

9. 

Základní škola a 

Mateřská škola Ústí nad 

Labem, SNP 2304/6, 

příspěvková organizace 

Zdravá záda s Sbollem - pilotní 

projekt 

30 000 Kč 

10. 

Mateřská škola Motýlek, 

Ústí nad Labem, 

Keplerova 782/26, 

příspěvková organizace 

Dejme šanci zdravíčku - 

nehazarduj človíčku 

30 000 Kč 

11. 
Člověk v tísni, o.p.s. Mezinárodní workcamp 2018 27 000 Kč 

 
 

                                                          290 570,- 

 

Usnesení:  KSZMA21 po projednání doporučuje RM ke schválení a finanční podpoře 

nejlépe hodnocené projekty ve výše uvedené tabulce, předložené do 13. kola Dotačního 

programu Projektu Zdravé město a místní Agenda 21 pro rok 2017. 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel 
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4) Sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých ČR, z.s. – mimořádná žádost do 

Fondu RM 

Žádost o finanční podporu ve výši 10 tis. Kč, na částečnou úhradu nákladů na „Volnočasové 

aktivity Sjednocené organizace NS OO UL“. Jedná se o spolufinancování pravidelných 

skupinových setkání osob s těžkým zrakovým postižením ve druhém pololetí 2017, které 

probíhají každý poslední čtvrtek v měsíci od 14.00 - 17.00 v sídle společnosti 

Tyfloservis, o.p.s. v ÚL. Jednotlivá setkání jsou tematicky zaměřena na trénink aktivit 

běžných každodenních činností - sebeobsluha, trávení volného času, výuka čtení a psaní 

Braillova písma apod 

Žádost byla členy komise ohodnocena 39 body ze 40 možných, což v přepočtu činí 9.750,-

Kč  (97,5% z požadované částky).   

 

Usnesení: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše uvedenou žádost 

ve výši 9.750,- Kč. 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

 

5) Za Sebuzín krásnější, z.s. – mimořádná žádost do Programu pro seniory 2017 

Žádost o finanční podporu ve výši 18.700,- Kč, na částečnou úhradu nákladů souvisejících s 

akcí „Den seniorů“. Jedná se o celodenní výlet do centra řemesel a bylinných zahrad v Ostré 

u Lysé nad Labem. Přiblížení seniorům spojení tří základních principů: ekologické 

pěstování kvalitních surovin, jejich následného zpracování a prodeje výrobků ve vlastních 

obchodech. Pro seniory je připravena komentovaná prohlídka bylinných zahrad, arboreta a 

historické repliky vesnice s dobovými kulisami jednotlivých řemesel. Součástí programu je 

divadelní představení pod širým nebem a vědomostní kvíz, který bude následovat po 

společném obědě. Senioři budou soutěžit o věcné ceny od regionálního výrobce. 

Mgr. Jaremová informovala komisi, že žádost byla zároveň předložena k projednání Radě 

seniorů, která doporučuje podpořit tuto akci v plné výši. 

Žádost byla členy komise ohodnocena 85 body ze 100 možných, což v přepočtu činí 

15.895,-Kč  (85% z požadované částky). Komise navrhla částku zaokrouhlit na celé desítky, 

tzn. podpořit žádost ve výši 15.900,- Kč. 

 

Usnesení: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše uvedenou žádost 

ve výši 15.900,- Kč. 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

Pozn. MUDr. Vaňková a Mgr. Černá dorazily na jednání později. 

 

 

6) Svaz tělesně postižených v ČR, z.s., místní organizace č. 4 – mimořádná žádost do 

Programu pro seniory 2017 

Žádost o finanční podporu ve výši 7.000,- Kč, na částečnou úhradu nákladů souvisejících s 

akcí „Předvánoční posezení v Dubicích“. Jedná se již o 8. ročník tradičního posezení při 

harmonice v Dubicích v úterý 5. 12. 2017. Posezení je v restauraci u Beků, kam členy 

přiveze i odveze objednaný autobus. Předpokládaný počet účastníku této akce je 80 seniorů. 

Mgr. Jaremová informovala komisi, že žádost byla nejprve podána do Fondu Rady města, 

kulturní komise ji doporučila podpořit v plné výši, ale Rada města návrh neschválila s tím, 

že akce svým charakterem spadá spíše do Programu pro seniory a doporučila organizaci 

podat žádost znovu do tohoto Programu. Zároveň komisi sdělila, že žádost byla předložena 

k projednání Radě seniorů, která doporučuje podpořit tuto akci v plné výši. 

Žádost byla členy komise ohodnocena 94 body ze 100 možných, což v přepočtu činí 6.580,- 

Kč (94% požadované částky). Po diskuzi komise navrhla podpořit žádost v plné výši. 
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Usnesení: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše uvedenou žádost 

ve výši 7.000,- Kč. 

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 se zdržel 

 

 

7) Různé  

 MUDr. Haasová vznesla dotaz k situaci související s peticí za vymístění spolku 

DRUG-OUT Klub. Mgr. Jaremová členům komise sdělila, že se zúčastnila místního 

šetření v blízkém okolí spolku, kde byl nalezen na několika místech infekční 

materiál, zejména v sousedním lesoparku a hřišti. O hřiště byl zájem ze strany parkur 

klubu, který v současnosti trénuje v ZŠ E. Krásnohorské, bohužel bylo zjištěno, že 

hřiště bude sloužit po dobu rekonstrukce knihovny jako staveniště. Přesto jsme se 

s panem místostarostou Karikou dohodli, že nezávisle na využití hřiště přistoupíme 

k prořezu a prosvětlení zeleně. Termín je ještě v jednání. 

 

 Mgr. Vlasáková informovala přítomné, že dne 11. 9. 2017 byl v Zastupitelstvu 

ÚK  schválen materiál ve věci rozdělení finančních prostředků ve výši  111 665 000,- 

Kč v rámci mimořádného kola dotačního řízení v souvislosti s navýšením platů a mezd 

od 1. 7. 2017. Dále byly rozděleny MPSV přislíbené finanční prostředky ve výši 

79 903 105,- Kč. Tyto prostředky byly rozděleny, avšak podmíněně {Dne 7. 9. 2017 

byla obeslána dotační komise per rollam, jejíž hlasování dle statutu a jednacího řádu 

mohlo být ukončeno nejdříve dne 14. 9. 2017. Ve chvíli, kdy bude mít MPSV z MF 

odsouhlaseno rozpočtové opatření a bude proveden převod finančních prostředků 

z Úřadu práce (dle zákona č. 218/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech a o změně 

některých souvisejících zákonů (rozpočtová pravidla) má MF 30 dní na vyjádření), 

následně paní ministryně Michaela Marksová podepíše zápis z dotační komise a 

krajům budou bezodkladně rozeslána Rozhodnutí o poskytnutí dotace}. 

Dále Mgr. Vlasáková informovala, že dne 21. 9. 2017 se uskuteční setkání vedoucích 

pracovních skupin v regionech a budou zahájeny činnosti na tvorbě Akčního plánu 

rozvoje sociálních služeb v Ústeckém kraji 2018. Již od května 2017 probíhají setkání 

k nastavení optimálních modelů nákladovosti jednotlivých druhů sociálních služeb, 

které budou součástí nového SPRSS 2019–2021.  

 

 Pan Polesný informoval členy komise o tom, že město získalo dotaci na zpracování 

6. Komunitního plánu péče na období 2018 – 2021 (dále jen KPP), který bude 

tentokrát rozšířen na celé území ORP. Garantem projektu je p. Polesný, odborný 

asistent je p. Brázda. Na tvorbě KPP se dále budou podílet všichni manažeři 

stávajících koordinačních skupin. V rámci projektu budou osloveni příslušné obce 

s žádostí o vyplnění zpracovaného dotazníku, budou probíhat SWOT analýzy 

v jednotlivých koordinačních skupinách a komisi. Vytvořený KPP bude předložen ke 

schválení Zastupitelstvu města a zároveň i zastupitelům příslušných obcí. 

Mgr. Jaremová podotkla, že může být k dispozici nová demografická studie Ústí, 

kterou má město zpracovanou kvůli územnímu plánu. MUDr. Vaňková navrhla oslovit 

i obvodní lékaře. Pan Polesný konstatoval, že to je velmi dobrý návrh, bohužel 

obvodní lékaři většinou nemají zájem o tuto spolupráci, ale přesto se město pokusí 

některé oslovit.  

 

 Mgr. Černá informovala členy komise, že v pondělí 2. 10. 2017 proběhne v Domě 

kultury od 17.00 hod. Fórum zdravých měst. 
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 Mgr. Jaremová informovala členy komise, že město se připojilo k výzvě Státního 

zdravotního ústavu PARKY V POHYBU a kromě cvičení pro děti, které probíhá 

pravidelně na Severní Terase, připravilo na měsíce říjen a listopad také cvičení pro 

seniory. Cvičení je zdarma, je vhodné pro všechny (i úplné začátečníky) a probíhá 

jednou týdně po dobu 50 min. pod dohledem instruktora. Cvičit se bude v Městských 

sadech, každý pátek od 14:00 hod.  

 

 Dále Mgr. Jaremová pozvala přítomné na Den seniorů, který pořádá město dne 

1. 10. 2017 od 15.00 hod. v Domě kultury. 

 

 

 

Příští jednání – 23. října, od 15.00 hod. v zasedací místnosti Rady města 

 
 

 

Přílohy 

1. Zápis z hlasování per rollam ve dnech 27. 6. – 29. 6. 2017  

2. Zdravé město – tabulka přihlášených projektů v roce 2017 včetně bodového hodnocení 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Šmilauerová, tajemnice komise 

 

Ověřil: Jan Janeček, dne 21. 9.  2017 

 

Schválila: Mgr. Lenka Jaremová, předsedkyně komise  



MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

 

 

 

Zápis Komise Rady města pro sociálně zdravotní problematiku a místní Agendu 21 

z hlasování per rollam ve dnech 27. 6. 2017 – 29. 6. 2017 

__________________________________________________________________________ 

 

 

 

Mimořádné žádosti podané do Dotačního programu pro seniory: 

 

 

1) Prosapia, z.ú., společnost pro rodinu 

Žádost o finanční podporu na projekt „Terapeutická zahrada“ ve výši 20.000,- Kč. 

V rámci projektu bude vytvořena terapeutická zahrada určená uživatelům Denního 

centra pro seniory v ÚL, která bude součásti každodenní ambulantní péče. Zároveň 

bude upraven dosud nevyužívaný prostor před vchodem do Denního centra pro 

seniory (žádost na město ÚL o pronájem pozemku již byla podána). Hlavním 

přínosem projektu je vytvoření příjemného prostoru pro seniory, kteří jsou díky své 

nemoci a věku významně ohroženi sociální izolací. Prostřednictvím nenáročné 

údržby a práce v terapeutické zahradě budou využívány prvky ergoterapie a 

aromaterapie k napomáhání  udržet stávající schopnosti a dovednosti cílové skupiny 

a posilování pocitu sociální užitečnosti. 

Žádost byla členy komise ohodnocena 89 body ze 100 možných, což v přepočtu činí 

17.800,- Kč (89% z požadované částky).   

 

 

Usnesení 1: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše 

uvedenou žádost ve výši 17 800,- Kč. 

  

Hlasováno:           PRO  0  PROTI  7  ZDRŽEL SE 0 

 

 

Usnesení 2: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše 

uvedenou žádost v plné výši. 

  

Hlasováno:           PRO  7  PROTI  0  ZDRŽEL SE 0 

 

 

 

2) Svaz tělesně postižených ČR, z.s., okresní organizace Ústí n. L., pobočný spolek 

Žádost o finanční podporu na projekt „Jarní rej, Vánoční posezení, předčasný Silvestr“ 

ve výši 17.500,- Kč. Hlavním cílem projektu je zlepšení psychického stavu seniorů, 

pomoci jim najít cestu z jejich samoty zpět do společenského prostředí a vzbudit 

v nich zájem o plnohodnotný život ve stáří. 

Žádost byla členy komise ohodnocena 74 body ze 100 možných, což v přepočtu činí 

12.950,- Kč  (74% z požadované částky).   

 

 



Usnesení 1: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše 

uvedenou žádost ve výši 12.950,- Kč. 

  

Hlasováno:           PRO  6  PROTI  1  ZDRŽEL SE 0 

 

 

Usnesení 2: KSZMA21 po projednání doporučuje Radě města podpořit výše 

uvedenou žádost v plné výši. 

  

Hlasováno:           PRO  1  PROTI  6  ZDRŽEL SE 0 

 

 

 

Zapsala: Šárka Šmilauerová, tajemnice komise 

 

Schválila: Mgr. Lenka Jaremová, předsedkyně komise  
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